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Til stede: 

Professor Elisabet C. Ljunggren, Dekan for fakultet for samfunnsvitenskap ved Nord universitetet og 
leder av Fagrådet 

Avdelingsdirektør Anna Bjørshol, Barne-, ungdoms- og familiedirektoratet (BUFDIR)  

Seniorrådgiver og ph.d. Knut Oftung, Likestillings- og diskrimineringsombudet 

Forskningsleder Mari Teigen, Senter for likestillingsforskning (CORE) ved Institutt for 
samfunnsforskning 

Forsker Ivana Suboticki, Institutt for tverrfaglige kulturstudier, NTNU 

Førsteamanuensis Ronald Mayora Synnes, Institutt for sosiologi og sosialt arbeid, Universitetet i 
Agder 

Assisterende direktør/Seniorforsker Torunn L. Tryggestad, Institutt for fredsforskning (PRIO), og leder 
for PRIO Centre on Gender, Peace and Security 

Avdelingsdirektør for forsking og bevaring Thomas Walle, Musea i Sogn og Fjordane 

 
Fra Kilden: 

Linda Marie Rustad, direktør 

Elin Rekdal Müller, rådgiver 

 

Møtet ble avholdt fysisk i Forskningsrådets lokaler. 
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Agenda for møtet: 

1. Presentasjonsrunde av fagrådsmedlemmene  

2. Introduksjon: a. Om Kilden. b. Kildens faglige råd 

3. Presentasjon av Kildens aktiviteter og oppgaver 

4. Diskusjonssak: Kildens årskonferanse 

5. Oppsummering og avslutning 

Møtet ble ledet av Elisabet C. Ljunggren, fagrådsleder. 

 

1. Presentasjonsrunde av fagrådsmedlemmene  

Dette var det første møtet i nytt fagråd for perioden 2022-2024. 

2. Introduksjon  
 
a. Om Kilden v/ direktør Linda M. Rustad  

Direktør for Kilden, Linda Marie Rustad, informerte om sentrale dokumenter, som Kildens mandat, 
strategi og årsplan for 2022. (Vedlegg: Revidert årsplan for 2022. Se lenker: Kildens strategi og 
mandat, samt årsrapporten fra 2021).  

Fagrådet kom med spørsmål og innspill til dokumentene. Rådet diskuterte i hvilken grad mandatet gir 
føringer på hvilke tema eller fagområder Kilden skal jobbe med. Det ble opplyst om at Kilden 
etterstreber bredde i sin formidling og aktualitet i forhold til samfunnsutviklingen. Det ble oppfordret 
til å fortsatt ha god bevissthet rundt hvilke tema Kilden arbeider med framover. 

b. Kildens faglige råd 

Linda Marie Rustad innledet om bakgrunnen for opprettelsen av Kildens faglige råd og gjennomgikk 
mandatet til Fagrådet. Det er Forskningsrådet som oppnevner rådet. (Se lenke: Fagrådets mandat) 

Fagrådet uttrykte ønske om å ha en aktiv rolle som rådgivende organ for Kildens virksomhet. Kilden 
informerte om at medlemmene i fagrådet kan bli bedt om å gi innspill og råd som en enhet, eller 
hver for seg som enkeltmedlemmer. Medlemmene ble også oppfordret til selv å ta initiativ og gi 
innspill til aktuelle saker og tema. 

3. Presentasjon av Kildens aktiviteter og oppgaver 

• Linda Marie Rustad presenterte Kildens uavhengige nyhetsmagasin, som har et eget formål.  
• Rådgiver Elin Rekdal Müller presenterte Tidsskrift for kjønnsforskning. Fagrådet ble invitert til 

å oppfordre egne fagmiljø om å sende inn artikler.  
• Seniorrådgiver Kristin Aukland og rådgiver Vibeke Hoem presenterte to eksterne oppdrag, 

det vil si arbeidet vi gjør for Kif og for Justisdepartementet (eeagender.org). 

https://kjonnsforskning.no/sites/default/files/kildens_strategi_for_2020-2025.pdf
https://kjonnsforskning.no/sites/default/files/mandat_for_kilden_01.02.2019.pdf
https://kjonnsforskning.no/sites/default/files/arsrapport_kilden_2021_isbn.pdf
https://kjonnsforskning.no/sites/default/files/mandat_kildens_faglige_rad.pdf
https://kjonnsforskning.no/sites/default/files/nyhetsmagasinets_formaal.pdf
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• Linda Marie Rustad informerte også om det arbeidet Kilden gjør med ulike 
kunnskapsoppsummeringer  

Fagrådet ble oppfordret til å komme med innspill til aktuelle tematikker til disse. Rådet ga 
tilbakemelding om at Kilden er godt synlig med sine aktiviteter. 
  
4. Diskusjonssak: Kildens årskonferanse 
Seniorrådgiver Trine Rogg Korsvik presenterte programmet for konferansen. 
Fagrådsmedlemmene ga innspill på arbeidet med årskonferansen.  

5. Oppsummering og avslutning  
Fagrådet ble oppfordret til å tipse om aktuelle hendelser/arbeid/tema i egen organisasjon som kan 
være relevant for Kildens arbeid. 

Neste møte ble foreslått tentativ for starten av januar. Fortrinnsvis et fysisk møte. Doodle vil bli 
sendt ut. 
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